

TABLE OF CONTENTS

目 录

寸口脉的脏腑配位研究中脉搏波理论的局限性

Limitations of the Pulse Wave Theory in the Study of the Pulse-Viscera Correspondence at Cunkou

史宇兵.....457

基于健脾为本治疗慢性萎缩性胃炎及癌前病变的研究

The Research of Chronic Atrophic Gastritis and Precancerous Lesions Based on Spleen-Strengthening Therapy

徐燕立, 朱飞叶, 徐珊.....463

福州地区中老年人群骨质疏松症危险因素分析及中医证型与骨密度的关系

Analysis of Risk Factors of Osteoporosis in the Middle-Aged and Elderly Population in Fuzhou and the Relationship between TCM Syndromes and Bone Mineral Density

吴斌, 董忠, 李金龙.....468

地龙抗肿瘤活性物质的研究进展

Research Progress of Earthworm Antitumor Active Substance

蒙丹, 胡小勤.....475

走进经典之临床实战体会

Enter the Classic—Experience in Clinical Practice

周军怀.....482

白毛乌荛莓醇提物不同萃取部位抗氧化活性研究

Study on Antioxidant Activity of Different Solvent Extract of *Cayratia albifolia* C. L. Li

周芳, 段湘兰, 彭伊玲, 姚旺, 张卓, 易刚强, 李斌, 彭彩云.....486

四君子汤对于小鼠肠道菌群作用的 Meta 分析

Meta-Analysis of the Effects of Sijunzi Decoction on Intestinal Flora of Mice

闫瑾, 王冬梅, 刘辰昊, 刘毅.....494

冬凌草资源评价和可持续利用研究现状与展望

Current Situation and Prospective on Resource Evaluation and Sustainable Utilization of *Rabdosiae Rubescentis* Herba

杨慧, 刘迪.....506

中药的能量药理

Energy Pharmacology of Traditional Chinese Medicine

孙万森, 孙曦, 师韩菲.....515